
Electrical & Mechanical  
Services Department 
機電工程署 
 

Hong Kong 
Institution of Engineers 
香港工程師學會 
 

Hong Kong Examinations and Assessment 
Authority 
香港考試及評核局 
 

  
EXAMINATION FOR REGISTRATION AS A GRADE C ELECTRICAL WORKER 

C 級電業工程人員註冊考試 
 

Application Form 報名表 

Personal Particulars of Candidate 考生個人資料 – Please use BLOCK LETTERS 請用正楷填寫 

Name in English 
(Surname first) 
英文姓名（先姓後名） 

 
 

          

 
 
Name in Chinese (if any)中文姓名（如有）：    
 
H.K. ID Card No. 
香港身份証號碼 

 
 

         (   )                Sex 
                 性別 

  M=male 男 
F=female 女 

 
Tel No. (day time) 
日間電話號碼 

         Tel No. (mobile) 
手提電話號碼 

     

          
Correspondence 
Address in English 
英文通訊地址： 

 
 

                   

 
 

                   

  
 

                   

Correspondence Address in Chinese (optional) 
中文通訊地址（可選擇不填寫）：                  
 
Email Address 
電郵地址：                                                                                  
 
If you have partially passed the Grade C examination in the last two years, Part A, Exam Date :    /   /    (DD/MM/YY)
please tick in the appropriate box to indicate the component that you have passed and the exam date. A 部, 考試日期 :    /   /   （日/月/年）
如你曾於過往兩年內在 C 級考試中考獲部份合格，請在適當方格內劃上剔號以列明你曾考獲
之合格部份及考試日期。 
(Please provide a copy of your previous partially passed Examination Result Notice as proof. 請提
供考生曾考獲之合格部份的考試成績通知單影印本以作證明。)

Part B, Exam Date :    /   /    (DD/MM/YY) 
B 部，考試日期 :    /   /   （日/月/年）

     
Please mark a tick in the appropriate box to indicate which Paper(s) you will enter. 請在適當方格內劃上剔號以標註報考的試卷。 
 Paper(s) Entered 報考試卷 Examination Fee 考試費用  

□ Part A 甲部 HK$740.00 
(ONLY allowed, if you passed Part B in either 2017 or 2018 

只允許在 2017 年或 2018 年於乙部考試中取得合格的考生報考) 

□ Part B 乙部 HK$740.00 
(ONLY allowed, if you passed Part A in either 2017 or 2018 

只允許在 2017 年或 2018 年於甲部考試中取得合格的考生報考) 

□ Part A and Part B 甲部和乙部 HK$1,030.00 (Default case 預設報考選項) 

 
I agree to the conditions set forth in the “Personal Particulars” on the “Notes for Candidates Entering for the Examination” including the collection of personal data for the 
purposes stated.  
本人同意「報名須知」的「考生個人資料」內所述的條文，包括將個人資料整理作指定用途。 
I accept that neither the Electrical & Mechanical Services Department (EMSD) nor the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) shall be 
responsible for any non-performance of duties where such non-performance has been caused by an act of God, labour strike, natural disaster, governmental action or 
intervention, riot or any other cause not reasonably foreseeable and beyond the reasonable control of the EMSD or the HKEAA. 
本人同意機電工程署及香港考試及評核局（考評局）不會對以下情況負上任何責任：因天災、工人罷工、自然災害、政府干預、動亂或任何不能預料及機電工

程署或考評局不能合理地控制的情況下，而引致機電工程署及考評局不能履行職務。 
I understand that the HKEAA, including their contractors and subcontractors, shall not be liable to anyone claiming for any damages which are caused by, arising from or 
otherwise related to the failure of staff members, examination personnel or the examination centres to comply with the examination regulations, policies or procedures. 
本人明白考評局或其委託人士不會對因職員、考務人員或考場沒有履行考試的規則、政策或程序而導致的損失作出賠償。 
All fees paid are not refundable and not transferable from one examination to another or from one candidate to another or for any other purposes. 
所有已繳交的費用，概不發還，亦不可轉讓他人或轉作其他考試或其他用途。。 
The EMSD and the HKEAA wish to use your personal data for marketing the services and products of the EMSD (including examination services, courses, events, 
publications, and other examination materials or resources). If you object to such use, please tick this box □.  
機電工程署及考評局希望採用你的個人資料作推廣機電工程署的服務及產品（包括考試服務、課程、活動、刊物及其他考試有關的物品或資源）。若你反對有

關用途，請在此格內劃上勾號 □ 

Signature of Candidate 
考生簽署             _________________________________ 

Date 
日期________________________________

 
(Once properly completed and received, this document will be treated as CONFIDENTIAL by HKEAA.) (此表格一經填妥及收悉，考評局將以「密件」方式處理。)

For HKEAA Use Only 此欄只供考評局填寫                                                                        

Examination Fee 
考試費 $ 

 
Demand Note No. 
繳費單號碼 37 00  _______________________ 

 

11/2019
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